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De (subjectieve) verkeersveiligheid op de oversteek over de Burg. Kuntzelaan bij 
de Schaepsmarkt is al langere tijd onderwerp van gesprek. Op 21 december 
2021 heeft hierover een raadstafelgesprek plaatsgevonden. Naar aanleiding van 
dit gesprek en de aankomende behandeling van de Visie centrumring en -gebied 
ontvangt u dit tussenbericht
 
Oversteek Schaepsmarkt
De afgelopen jaren zijn enkele kleinschalige maatregelen genomen om de 
verkeerssituatie te verbeteren. Uit onderzoeken en adviezen is naar voren 
gekomen dat een (grootschalige) aanpassing op structuurniveau nodig is om de 
complexiteit op de betreffende oversteek weg te nemen. Desondanks is tijdens 
het raadstafelgesprek de vraag gesteld of er korte termijn maatregen mogelijk 
zijn. Deze vraag is intern bekeken en er is overleg gevoerd met een van de 
insprekers aan het gesprek. 
 
Conclusie van beoordeling
Er zijn diverse korte termijn maatregelen mogelijk, besproken en uitgewerkt, 
gericht op het accentueren van de oversteek en het verbeteren van de beleving. 
Echter, de complexiteit zal niet afnemen waarbij zelfs het risico ontstaat dat de 
situatie onoverzichtelijker wordt. Het uitvoeren van kleinschalige maatregelen 
heeft daarom niet onze voorkeur. 
 
Vervolg
Bij het voorstel ter vaststelling van de Visie centrumring zal specifiek voor deze 
oversteek worden voorgesteld om voor deze oversteek en het gebied eromheen 
een studie te starten naar een aanpassing op structuurniveau (in combinatie met 
de opgave uit de centrumvisie om de loop tussen het centrum en Schaffelaar te 
vergroenen). De behandeling van deze visie staat gepland voor de commissie in 
juni en de raad van 6 juli.  


